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Alp amplia l’Skatepark per la bona acollida 
que ha tingut en el seu primer any de 
funcionament. 

La bona acollida que ha tingut l'Skatepark d'Alp, que es va posar en marxa fa 
un any, ha animat l'ajuntament a ampliar-lo. De fet, ha estat una demanda dels 
mateixos usuaris. L'equipament té una nova zona d'street i està més ben 
connectat amb la vorera, a més de comptar amb una petita graderia i 
d'il·luminació. 

La il·luminació funciona amb polsador, de manera que si no hi ha ningú, 
tampoc hi ha consum. A més, s'ha limitat el seu ús a les deu de la nit per tal de 
garantir el descans dels veïns.  

El perfil dels usuaris és molt variat, tant famílies amb infants com joves. Des de 
l'ajuntament han detectat que l'equipament s'ha convertit en un reclam per 
visitar Alp. De fet, l'skatepark ja ha acollit una competició i la intenció és que se 
n'hi puguin celebrar d'altres.  

L'ampliació de l'skatepark ha suposat una inversió d'uns 30.000 euros. 

Parlen al vídeo: TOMÀS POUS, REGIDOR D'OBRES I SERVEIS DE L'AJUNTAMENT D'ALP 

 


